

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 10 novembre 1914, p.m.

Son Honneur le Maire Martin, Président; MM. les Commissaires Ainey et McDonald.

Les minutes sont approuvées.

1.—Soumis le dossier, au sujet du paiement de la balance des honoraires de MM. Venne & Labelle, architectes, en rapport avec la construction de la caserne de pompiers No 39.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer à l'Architecte de la Ville, pour nouveau rapport, et pour déclarer, après enquête, si les améliorations additionnelles ont été faites, et de quelle manière elles ont été faites.

2.—Son Honneur le Maire soumet au Bureau, pour considération, un projet de contrat, entre la Ville de Montréal et la Compagnie des Tramways.

Après quelques remarques de Son Honneur le Maire et de M. le Commissaire McDonald, Son Honneur le Maire ajourne la séance au 11 courant, à 3.30 hrs p.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 10th November 1914, p.m.

His Worship the Mayor, Chairman; Messrs. Ainey and McDonald, Commissioners.

The minutes were approved.

1.—Submitted the documents anent the payment of the balance of the fees of Messrs. Venne & Labelle, architects, in connection with the construction of No. 29 Fire Station.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the City Architect for a further report as to whether the additional improvements have been made, and in what manner they have been effected.

2.—His Worship the Mayor submitted to the Board, for consideration, the draft of a contract, between the City of Montreal and the Tramways Company.

After His Worship the Mayor and Commissioner McDonald had made a few remarks, His Worship the Mayor adjourned the meeting until the 11th instant, at 3.30 p.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *